
 
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

22.01.2024  
 

 
Přítomni: Mysliveček, Přibyla, Pernica, Janovič, Jakubička, Plesník, Velan, Tovarňák, Drašar, 
Koumal, Konečná  
  
Omluveni: Matyska  
  
Ředitel informoval o své plánované nepřítomnosti do půli února. Po dobu své nepřítomnosti 
dává k dispozici svoje parkovací místo a kancelář. Kolegia budou probíhat nadále podle 
plánu.  Zastupuje Vojtěch Přibyla, kromě doby jarních prázdnin v Brně, kdy zastupuje Tom 
Plesník. Kontakt pro případné zásadní záležitosti je možný prostřednictvím Ludmily Konečné.  
  
14.2. - se uskuteční Rada pro IT, do 5.2 by bylo ideální definovat témata a nahlásit je 
(prostřednictvím Ludmily Konečné) Míše Kortyšové, tajemnici Rady pro IT.  
  
Úkol pro členy kolegia: identifikovat témata pro zasedání rady IT na kolegiu 5.2. a poté 
nahlásit témata Míše Kortyšové.   
  
Dosud známá témata pro radu IT:  
  

 Přístupy k datům   
 AI – nákup chatu GPT, nový kopilot od Microsoftu  
 Důsledky bezpečnostního krizového výboru, krizové kontakty  
 Licence – Microsoft, CESNET, Magion...  
 Souhrn Phishingových kampaní  

  
M. Drašar – dotaz na možnost kofinancování dalšího projektu Digital Europe. Tyto projekty 
mají velký podíl kofinancování (50 %), ale jsou ze své podstaty více provozního než 
vědeckého charakteru. Jejich získávání je prioritou, protože to umožňuje zefektivnit 
provozované systémy a služby bez větších dodatečných nákladů pro ÚVT. Je ale potřeba 
zajistit, aby kofinancování bylo možné (v maximální možné míře) dělat prostřednictvím aktivit / 
nákladů, které by ÚVT jinak stejně dělalo/vynaložilo.   
  
V. Přibyla – představil prezentaci o návrhu rozpočtu na rok 2024 - cílem prezentace bylo 
představení plánu rozpočtu na r. 2024. Ve spolupráci s Martinem Drašarem mají za úkol 
stanovit vhodný termín pro zasedání Vědecké rady ÚVT, kde by byl projednán jak návrh 
rozpočtu, tak výsledky evaluace VaV. Informoval o očekávaných výsledcích hospodaření za 
rok 2023, které vypadají pozitivně, neboť došlo i v loňském roce k tvoření fondů, které bude 
možné investovat do strategických priorit.   
  
Nejpozději k 1.4. budou stanoveny rozpočty jednotlivých oblastí a pracovišť, a to včetně 
rozpočtu na drobné výdaje, IT vybavení apod.   
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
  
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU      
  
 


